
2023D22073 VERSLAG HOUDENDE LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Justitie en Veiligheid heeft een aantal vragen 
voorgelegd aan de Minister van Justitie en Veiligheid over de Slotwet 
Ministerie van Justitie en Veiligheid 2022 (Kamerstuk 36 360 VI). 

De voorzitter van de commissie, 
Kat 

De adjunct-griffier van de commissie, 
Van Tilburg 
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Nr Vraag 

1 Kunt u toelichten waarom er een onderbesteding van 
31,5 miljoen euro was op rechtsbijstand? Naar welke herijking van 
de stelselvernieuwing verwijst u op pagina 5? 

2 Waarom heeft de subsidietoekenning van het Juridisch Loket niet 
plaatsgevonden zoals regulier? 

3 Wanneer heeft de subsidietoekenning aan het Juridisch Loket 
plaatsgevonden? 

4 Op hoeveel toevoegingen is het aantal toevoegingen in het 
Prognosemodel Justitiële Ketens (PMJ) nu geraamd? 

5 Kunt u toelichten waar het langer dan verwacht vervullen van de 
vacatures nog meer op toe te schrijven is dan alleen de krappe 
arbeidsmarkt? 

6 Kunt u toelichten waarom de uitgaven voor de proceskostenver-
goedingen dit jaar 9,5 miljoen euro hoger zijn dan verwacht? 

7 Hoeveel openstaande vacatures zijn er op dit moment bij het 
Openbaar Ministerie? Kunt u dit antwoord uitsplitsen per functie? 

8 Kunt u verklaren waarom de uitgaven voor proceskostenvergoe-
dingen zoveel hoger zijn uitgevallen dan begroot? 

9 Kunt u de onderbesteding van 3,1 miljoen euro verklaren op het 
onderdeel rechtshandhaving en criminaliteitsbestrijding? Wat was 
de begrote bestemming van dit bedrag? 

10 Kunt u verklaren waarom de afpakopbrengsten 11,2 miljoen euro 
hoger zijn uitgekomen dan geraamd bij de najaarsnota? Ligt er een 
verandering van de afpakaanpak aan ten grondslag? 

11 Kunt u de onderbesteding van 22,8 miljoen euro verklaren op het 
onderdeel aanpak van ondermijning? Wat was de begrote 
bestemming van dit bedrag? 

12 Kunt u een toelichting geven op de oorzaken van de onderuitput-
ting bij het Schadefonds Geweldsmisdrijven? 

13 Is in de afgelopen jaren vaker een lager bedrag dan begroot 
uitgekeerd door het Schadefonds Geweldsmisdrijven als gevolg 
van een lager toekenningspercentage alsmede een lager gemid-
deld bedrag per uitkering? 

14 Hoe komt het dat het budgettair kader van Slachtofferhulp 
Nederland voor 2023 7 miljoen euro hoger ligt dan in 2022? Wat is 
de bestemming van die extra middelen? 

15 Hoeveel openstaande vacatures zijn er op dit moment bij de Dienst 
Justitiële Inrichtingen (DJI)? Kunt u dat antwoord uitsplitsen per 
functie? 

16 Wat zijn de actuele kosten van het tenuitvoerleggen van een 
taakstraf per dag? 

17 Wat zijn de actuele kosten van het tenuitvoerleggen van elektroni-
sche detentie per dag? 

18 Hoeveel plekken zijn er op dit moment beschikbaar op de Beperkt 
Beveiligde Afdelingen van DJI? 

19 Wat doet u om ervoor te zorgen dat de coalitieakkoordmiddelen 
bestemd voor preventie en/of aanpak criminaliteitsfenomenen in 
2023 wel volledig worden uitgegeven? 

20 Waardoor is de PxQ lager uitgevallen van de Immigratie- en 
Naturalisatiedienst (IND)? 

21 Waardoor loopt de implementatie van het EntryExit systeem 
Schiphol vertraging op?
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